
From: Johannes S. Huse <johannes@sandoyenergi.no> 
Sent: mandag 19. september 2022 16.02 
To: RME 
Subject: 202210875-3 
 
Hei 
 
Har ikke skrevet noe konkret innspill så langt. 
Sandøy Nett er av den oppfatning at dette vil få enorme konsekvenser for vårt selskap, allerede om 
få måneder. Er det gjort noen vurderinger rundt dette? 
Vi virker også til å være ganske alene om å få et slikt utfall.  
Det vil være vanskelig å drive selskapet videre, samt at det vil være et mindre attraktivt selskap å 
kjøpe/fusjonere for andre. 
Vi har gjort NVE kjent med at vi har vært i dialog med Nordvest Nett i forkant av dette forslaget. 
Denne endringen vil gi eier en betydelig dårligere pris samt kjøper en mye lavere verdi. 
Det er nok sannsynlig at vi har ligget for høyt, men nå kan vi ende opp unaturlig lavt….? 
 
Med vennlig hilsen 
  
Sandøy Energi AS 
Johannes Huse 
Administrerende Direktør 
Tlf. 71 27 56 00 / 91 31 48 56 
  
Se vår brosjyre! 
 

 
 

https://ddec1-0-en-ctp.trendmicro.com/wis/clicktime/v1/query?url=https%3a%2f%2fwww.visbrosjyre.no%2fsandoyenergi%2fMailView%2f&umid=7c9bdcc8-c54b-4702-847f-63737c7541f5&auth=327227d0690865f3004c059f9373782ec9a82e27-875e640e893361cb20c86e87645ba26b68c82d89

